

## Avis de convocation à l'Assemblée générale annuelle des membres de la Fondation de l'Hôpital St. Mary 's

### Notice of Annual General Meeting of the Members of the St. Mary's Hospital Foundation

#### FRANÇAIS

Conformément à l'article 177 de la *Loi sur les services de santé et les services sociaux* ainsi qu'à l'article 3.3 des règlements administratifs de la Fondation, avis est donné de l'Assemblée générale annuelle des membres de la Fondation de l'Hôpital St. Mary 's.

- **Date** : Mardi 30 septembre 2025
- **Heure** : 16 h à 19 h 30 (HAE)
- **Lieu** : Quartier général du Centenaire (Cafétéria), 1er étage — Hôpital St. Mary
- **Objet** : Recevoir les rapports de la Fondation et du vérificateur externe, approuver la reconduction du mandat de l'auditeur, élire les administrateurs pour l'exercice 2025–2026, ratifier les dirigeants du conseil, ainsi que traiter toute autre affaire dûment soumise conformément aux règlements

#### L'avis a été :

- Publié sur le site Web de la Fondation de l'Hôpital St. Mary 's.
- Envoyé par la poste à tous les membres de la Société de la Fondation St. Mary 's.
- Diffusé par courriel à la communauté interne de l'Hôpital St. Mary 's.

#### ENGLISH

In accordance with article 177 of the *Act respecting health services and social services* and section 3.3 of the By-laws of the Foundation, notice is hereby given of the Annual General Meeting of the Members of the St. Mary's Hospital Foundation.

- **Date**: Tuesday, September 30, 2025
- **Time**: 4:00 p.m. to 7:30 p.m. (EDT)
- **Location**: Centennial Headquarters (Cafeteria) 1st Floor — St. Mary's Hospital
- **Purpose**: To receive the reports of the Foundation and the external auditor, approve the reappointment of the auditor, elect the Directors for the 2025–2026 term, ratify the Officers of the Board, and transact such other business as may properly come before the Meeting in accordance with the By-laws.

#### This notice has been:

- Published on the St. Mary's Hospital Foundation website.
- Mailed to all Members of the St. Mary's Society.
- Circulated by email to the internal St. Mary's Hospital community.